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Tisztelt Elnök Asszony!

„Van-e esélye annak az iskolának a fennmaradásra, amely nem rendelkezik
tornateremmel?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani

dr. Hiller István
oktatási és kulturális miniszternek .

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókerületemből, Baksáról fordultak hozzám azzal a kérdéssel, mely szerint van-e
lehetőség a kis település iskolájának tovább működésére az OKÉV határidő (2008 nyara)
lejárta után akkor, ha nem lesz tornaterme akkorra .

Létszámadatai alapján önállóságra képes az iskola, a tornaterem építésére beadott pályázatuk
tartalékalapba került .

Ezzel összefüggésben kérdezem, hogy érheti-e hátrányos megkülönböztetés azt az iskolát,
amely jelenleg nem integrálódik más iskolához, mert önállóságának megtartásához 2-3 évre
biztosított a tanulólétszám?

Állásfoglalását megköszönöm .

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2007 május 30-án
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